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Aanwezige bestuurders: Dries Boodts, Maarten Desloovere, Sven Fransen, Alain Lescrauwaet, 

Nick Moerman, Tomi Neuman, Carl Sabbe, Samuel Stal, Peter Van 
den Bossche & Bart Van Hooreweghe  

 
Aanwezig ten waarnemende titel: Evi Van Acker & Simon De Vriendt 
Verontschuldigd: Christoph Poignie 
Afwezig: Bart Plasschaert 
 
De vergadering start stipt om 18.30 uur.  

 
1. De Voorzitter, Bart Van Hooreweghe opent de vergadering om 18u30, de agenda wordt 

goedgekeurd (volmacht). De notulen van de vergaderingen van het bestuursorgaan d.d. 
21/03/2023 en 09/02/2023 worden unaniem bekrachtigd. Het verslag van de AV dd. 
18/04/2023 wordt met éénparigheid goedgekeurd door het Bestuursorgaan voor voorlegging 
aan de AV. 
 

2. Voor beslissing/bespreking: 
 

a. Sportkaderopleiding 
(Projectaanvraag, Projectplan, Gedetailleerde feedback, Boost de WWSV-Coach) 
Dhr. Simon Devriendt geeft uitleg over het ingediende project “Boost de WWSV- 
coach”.  
Vraag 1: Kan je meteen initiator worden of dient het via de Start2Coach te gaan? 
Antwoord Simon: Het moet via de Start2Coach gebeuren. Deze vormde vroeger het 
algemeen gedeelte maar door de aanpassing/opsplitsing kan je een jaar sneller 
beginnen. In essentie is het totaalpakket niet veranderd.  
Opmerking 1: Het valt op dat er weinig competitie kan worden aangeboden.  
Antwoord Simon: Mensen die in competitie training geven, volgen de opleiding 
initiator of andere opleidingen niet meer aangezien zij ervaren dat zij voldoende 
‘bagage’ hebben door hun jarenlange ervaring.  
Vraag 2: Wat is de bijdrage van Tom Pelsmaekers?  
Antwoord Simon: Hij gaat de inhoudelijke kant van het verhaal op zich nemen. Een 
voorbeeld hiervan is het maken van een SWOT-analyse van onze huidige cursussen. 
Dit is nu enkel voor de zeildisciplines. Onze aanvraag is goedgekeurd voor 2 jaar en 
na deze periode gaan we een nieuwe aanvraag doen maar ditmaal voor de 
surfdisciplines.  
Opmerking 2: Is het een idee om de initiators, het jaar na het behalen van de cursus 
een bijscholing te laten volgen in hun club? Zodat ze zo enkele vrijstellingen kunnen 
behalen en ze automatisch ingeschakeld kunnen worden in hun club. Op die manier 
kunnen ze meteen extra ervaring opdoen.  
Antwoord Simon: Ik denk niet dat dit in zijn geheel een mogelijkheid is. Wat wel te 
bekijken valt, is dat de cursisten enkele vrijstellingen kunnen opsparen zodat de 
uiteindelijke load verlaagt.  
Opmerking 3: Is het een doel om een ouder publiek aan te spreken? 
Antwoord Simon: Nu hebben we veel 16- en 17-jarigen. We willen ook meer oudere 
personen aanspreken (na hun studies) die een passie hebben voor de sport en 
geëngageerd zijn om les te geven. 
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b. Topsport 
(Update Topsport) 
Mevr. Evi Van Acker geeft een toelichting over de topsportwerking. 
Vraag omtrent de beleidsvisie: Wat na optimist of Cadet? Zitten de klassen hiervoor 
samen? Is er een overleg?  
Antwoord Evi: We zijn bezig met een Talent Profiling waarmee we voor iedere 
Olympische Klasse een scouting base organiseren. Met o.a.: Wat zijn de 
eigenschappen die je moet hebben om het in deze disciplines te halen? Wat zijn 
daarvoor de aanloopklassen? Deze zijn gedefinieerd en liggen vast. Wat deze 
aanloopklassen betreft, hebben we er niet veel in Vlaanderen (ILCA 4, ILCA 6, 
Optimist, de 29’er klasse en Nacra 15) en het verloop hierin is groot. Hierdoor is dit 
niet voldoende onderbouwd wat het moeilijk maakt als federatie hier iets mee te 
doen. Dergelijk profiel is ook gedefinieerd voor het surfen en het kiten. 
Daarnaast zijn we samen met Nederland aan het bekijken om in Zeeland samen te 
werken in de Nacra en de 29er-klasse.  
 

c. Benoemingen en College van Afgevaardigd Bestuur:  
Het Bestuursorgaan heeft unaniem verkozen 
 a) als Voorzitter de heer Bart Van Hooreweghe 
 b) als Ondervoorzitter de Maarten Desloovere 
 c) als Secretaris-Generaal de heer Carl Sabbe 
 d) als Penningmeester de heer Peter Van den Bossche 
Samen met de Directeur Alain Lescrauwaet vormen zij het College van Afgevaardigd 
Bestuur (CAB). Het bestuursorgaan bekrachtigt deze samenstelling met unanimiteit. 
 

d. Overige functies: 
Voorstel: 
Commissie opleiding: Samuel Stal, Christoph Poignie  
Commissie wedstrijdwerking: Tomi Neuman 
De samenstelling van de overige commissies en werkgroepen blijven ongewijzigd. 
Het bestuursorgaan bekrachtigt deze samenstelling met unanimiteit. 
 

e. Introductie nieuwe bestuurders 
Op 14 juni om 9u30 wordt een introductie voor de nieuwe bestuurders voorzien.  
Het Bestuursorgaan gaat hiermee akkoord. 
 

f. Evaluatie van de AV (locatie, tijdstip, format, tijdsduur, enz. …) 
In het algemeen waren de reacties goed.  
Opmerking: Het format zoals nu was goed maar mocht nog iets korter, vb.: 
voorstellen van de federatie en haar medewerkers inkorten of eruit halen.   
Antwoord: Er is echt een verplichting om bepaalde topics voor te leggen ter 
goedkeuring. Dit kan eventueel wel op een andere manier worden toegelicht naar 
volgend jaar toe. Daarnaast zijn er ook 4 nieuwe medewerkers binnen de federatie. 
Dit was het ideale moment om hen in contact te brengen met de clubs.  
Wat een mogelijkheid is, is deze projecten en toelichting van de medewerkers in een 
vraag- antwoordvorm te gieten. Op die manier wordt er meer interactie aangeboden.  
 

g. Statuten clubs 
(Overzicht statuten clubs) 
Ondanks het feit dat dit onderwerp een thema was op de inspiratiedag moeten we 
op heden vaststellen dat heel wat clubs hun statuten nog niet aangepast hebben aan 
de nieuwe vzw-wetgeving (deadline 01/01/2024). Tot onze spijt moeten we 
vaststellen dat van de 80 clubs er slechts 29 in orde zijn met de aanpassing van hun 
statuten, betreurenswaardig.  Het secretariaat zal een aantal acties ondernemen om 
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de clubs te sensibiliseren. Het BO vindt dit een goed initiatief. 
 

h. Opgave leden door clubs 
(Voorstel)  
De directeur geeft toelichting. 
Het BO gaat met éénparigheid akkoord met het voorstel. 
 

i. WWSV Sailing Cup 
(Uitnodiging, planning) 
Er werd beslist om dit jaar niet deel te nemen aan de Captains of Industry. 
Als alternatief werd een eigen organisatie opgesteld. Momenteel al een 77-tal 
inschrijvingen. Bedoeling is hier een kruisbestuiving op te maken tussen bestuur, 
topatleten, partners, overheden en enkele andere federaties. Een soort Friends of 
WWSV, om de interactie tussen de verschillende partijen beter te maken. 
Het BO vindt dit een goed initiatief. 
 

j. Stuurbrevet-ICC-ITB 
De directeur geeft toelichting. 
Door de digitalisering van de brevetaanvragen zal de aanvraag sterk vereenvoudigen. 
Het BO geeft toestemming aan de directeur om het besproken initiatief verder uit te 
werken. 
 
 

3. Voor bekrachtiging/goedkeuring  
 

a. AV Overlegplatvorm Waterrecreatie 
(Verslag vergadering, Presentatie AMDK, Presentatie Vlaamse Waterweg)  
De AV Overlegplatvorm Waterrecreatie is het platvorm waar AMDK, De Vlaamse 
Waterweg, Toerisme Vlaanderen en Sport Vlaanderen 1 maal per jaar een formeel 
overleg houden met de watersportactoren en waar ze ook hun gedane investeringen 
en realisaties van het voorbije jaar tonen. Volgende punten werden daar door WWSV 
op tafel gelegd: de concessie OSRC met de vraag dat het sportieve zou primeren, de 
problematiek van het zakelijk recht bij concessies om bovenlokale subsidies via Sport 
Vlaanderen te kunnen bekomen, de verdubbeling van de concessieprijzen in het 
Galgenweel, afstemming op Vlaams niveau met het Federale niveau over: drijvende 
structuren, zeeboerderij, het Marien Ruimtelijk Plan, enz... Daarnaast is ook nog de 
stadstaks ter sprake gebracht met de vraag of AMDK en de Vlaamse Waterweg ook in 
dialoog willen gaan met de stad. 
 

b. Energiecrisis – oorlog in Oekraïne 
Op de ministerraad van 18 maart 2022 werd er besloten dat, in het kader van de 
energiecrisis en de oorlog in Oekraïne er moest onderzocht worden of er nog 
additionele capaciteit voor energiewinning kan geïnstalleerd worden op het Belgisch 
deel van de Noordzee. Hiervoor werden er met diverse ruimtegebruikers van de 
Noordzee en belanghebbenden gesprekken gehouden door het Kabinet van de 
Minister van de Noordzee. Er werd ook met WWSV gesproken, Maarten en Alain 
waren daarbij aanwezig. De conclusie van dit onderzoek komt voor de raadgevende 
commissie op 26 mei in de voormiddag. Voor WWSV is het belangrijk dat dit vanuit de 
sportsector wordt opgevolgd. Niet alleen voor deze problematiek maar ook bij de 
opstelling van een nieuw Ruimtelijk plan kan de impact voor de watersport groot zijn. 
De directeur heeft contact genomen met het Kabinet Sport en Sport Vlaanderen om  
de belangen van de watersport te verdedigen. Het BO is van oordeel dat Sport 
Vlaanderen best haar plaats in neemt in de Raadgevende Commissie. 
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c. Marien Ruimtelijk Plan 
(Finale nota) 
De directeur en Dhr. Desloovere waren aanwezig op de openingsmeeting. 
Er wordt een meeting met het kabinet gepland ter indiening van ons voorstel. 
Ons plan moet ingediend worden voor 19 juni. 
 

d. Problematiek zeilclub Hofstade 
(Ontwerpverslag meeting 4 mei 2023) 
De directeur geeft toelichting. 
Er zijn ondertussen al 2 meetings doorgegaan maar met niet veel succes.  
Er werd een heel kleine opening gemaakt door de club een plan te laten aanleveren 
voor wat er nodig is om een kwalitatieve clubwerking te kunnen behouden en 
mogelijke pistes voor te stellen. Daarnaast heeft de club ons gevraagd om een overleg 
met de waterskifederatie te organiseren om alternatieve pistes te bespreken. De 
directeur doet het nodige. 
 

e. Problematiek “De Bocht” 
Een tweede workshop over de opmaak van het Masterplan Willebroek is doorgegaan 
op 12 mei. De directeur geeft toelichting. WWSV zal trachten om de clubs zo goed als 
mogelijk bij te staan. 
 

f. Maand van de pleziervaart 
(Persbericht VVQ)  
De opening van de maand van de pleziervaart is doorgegaan in de RNSYC op 22 april. 
De Watersportdag en de #GirlsCan-campagne werden hieraan gekoppeld. Er werden 
een 6-tal filmpjes opgemaakt die gebruikt kunnen worden op de sociale media en 
Google Ads (gratis) om externen aan te zetten tot watersport. Daarnaast werd 
getracht om de opendeurdagen te overkoepelen op IkWatersport en werden er 
gadgets, beachvlaggen en T-shirts gemaakt voor de deelnemende clubs. 
 

g. Sport Vlaanderen 
(Convenant 2023) 
Het convenant voor het jaar 2023 werd ondertekend. 
 

h. Overleg FOD Mobiliteit Kano-Kajak 
Dhr. Sam Stal geeft toelichting. We wachten nog op de geschreven neerslag van de 
vergadering. 
 

i. Subteam BVW 
(Boetecatalogus) 
De directeur geeft toelichting. Volgens het Scheepvaartdecreet Artikel 4 en artikel 136 
heeft De Vlaamse Waterweg de bevoegdheid gekregen om binnen haar 
taakomschrijving op te treden als bestuurlijke beboetingsinstantie. Deze 
beboetingsinstantie zal zelf de hoogte van de daadwerkelijk opgelegde boete bepalen. 
Men zal daarvoor gebruik maken van een boetecatalogus. Men heeft daarvoor een 
informatieve flyer opgemaakt. 
 

j. AV WSP 
(Verslag BO en AV op 4 mei) 
De AV is doorgegaan op 4 mei. Ten informatieve titel geeft de directeur toelichting. 
 
De directeur geeft toelichting over het verloop van beide vergaderingen. Er zijn geen 
specifieke aandachtspunten. 
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k. Vergadering binnenlandse clubs 
Er wordt momenteel gekeken voor een gepaste datum voor een samenkomst van de 
binnenlandse clubs. Hieraan zal het thema “Blauwalgen” gekoppeld worden. De 
directeur doet hiervoor het nodige. 
 

4. Data volgende vergaderingen 
 

a) Vergaderschema: 
 
17 mei: Uitreiking Blauwe Vlag, De Mosten, Hoogstraten om 13.30 uur 
17 mei: Special Olympics, AFAS KV Mechelen vanaf 17.30 uur 
26 mei: SUP for Life 
02 juni: Opstart Plaatselijke groep Visserij, Innovocean site, Oostende om 09.00 uur 
05 juni: Kustvisie: dialoogtafels toerisme en recreatie Westkust om 11.00 uur 
06 juni: Kustvisie: dialoogtafels toerisme en recreatie Middenkust West om 11.00 uur 
07 juni: WWSV Sailing Cup te VYN  
07 juni: Kustvisie: dialoogtafels toerisme en recreatie Middenkust Oost om 11.00 uur 
08 juni: Kustvisie: dialoogtafels toerisme en recreatie Oostkust om 11.00 uur 
08 juni: AV BOIC, Gateway building Luchthaven Zaventem om 18.00 uur 
09 juni: Kustvisie: Thematische Werkbank 
10 juni: AV BFLIC, De Panne, om 17.00 uur 
20 juni: Bestuursvergadering WWSV 
22 juni: Kustvisie: Werkbank rond actieplan 
01–05 juli: Nieuwpoortweek 
17–29 juli: WK Cadet, WSKLuM Nieuwpoort 
21–28 juli: EK Nacra 15 en WK Nacra 17 under 24, RBSC Duinbergen 
08 september: Federaal Overlegplatvorm, Brussel om 11.00 uur 
19 september: Bestuursvergadering WWSV 
25 september: Kustvisie actieplan strandzones om 09.00 uur 
26 september: Kustvisie actieplan Haven Nieuwpoort om 09.00 uur 
26 september: Kustvisie actieplan Haven Oostende om 13.00 uur 
26 september: WWSV Werkgroep ongebonden sporter om 14.00 uur 
26 september: Kustvisie actieplan Haven Zeebrugge om 13.00 uur 
27 september: Kustvisie actieplan Haven Blankenberge om 09.00 uur 
11 oktober: Subteam Binnenvaartwegen te Willebroek om 10.00 uur 
14 oktober: Antwerprace 
26 oktober: VSF Meetup om 19.00 uur, locatie nog te bepalen 
18 november: Inspiratiedag WWSV 
12 december: Bestuursvergadering WWSV 
 

b) Varia:  

• De Watersportdag: We spreken nog steeds over de maand van de watersport. 
Maar is het niet leuk om deze weer naar 1 dag te brengen? Met het doel om 
iedereen op die dag op het water te krijgen. Eventueel met de ondersteuning 
van de maand van de Pleziermaand.   
Opmerking: Op 26 en 27 augustus wordt er een wedstrijd georganiseerd 
(Armada). Het doel is om tijdens deze twee dagen een zo groot mogelijke 
afstand af te leggen ongeacht met wat ze de tocht ondernemen. Iedereen 
krijgt een soort van tracker mee en zijn vrij om heel het weekend de afstand 
te proberen af te leggen. Er wordt gemikt om de 100km te halen.  

 

• Het onder de loep nemen van de werking van de federatie.  
Dit houdt in om de visie, de pijnpunten en de toekomst te bekijken. Wat een 
mogelijkheid is, is het uitvoeren van een SWOT-analyse. Daarnaast lijkt het 
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een goed idee om de aanwending en gebruik van de middelen in kaart te 
brengen en te analyseren. Enkele van de pijlers hierbij zijn Topsport, de 
beleidsfocussen en de projecten. Daarbij is het kijken naar de toekomst niet 
onbelangrijk. Het “klassieke model” hanteren of andere opbrengst-
mogelijkheden bekijken.  
 


